
رقیب بیرانوند با آنتورپ امضا کرد
جان بوتز 25 ســـاله به عنوان نخستین خرید رسمی آنتورپ به هواداران معرفی شد. 

سایت »نیوزبلاد« بلژیک درباره حضور او در این تیم و رقابتش با علیرضا بیرانوند برای 

پیراهن شماره یک آنتورپ نوشـــت: »این دروازه بان فرانسوی با قراردادی 4 ساله به 

آنتورپ ملحق شـــد تا اولین خرید تیم در مهلت نقل و انتقالات باشـــد و اگر سرانجام 

بیرانوند نیز راهی این تیم شود با این گلر ایرانی رقابت خواهد داشت. بوتز فصل پیش 

نمایشـــی عالی در تیم »موسکرون« داشت و در ابتدای این فصل هم چند تیم بزرگ 

بلژیکی از جمله بروژ به دنبال خرید او بودند، اما موسکرون تمایلی برای واگذاری او 

نشان نداد تا این گلر 25 ساله همچنان در این تیم بماند. حالا با توجه به اینکه تنها 

یک سال از قرارداد او با این تیم بلژیکی باقی مانده بود، درنهایت به فروش او رضایت 

دادند. پیشنهاد اولیه آنتورپ برای خرید او یک میلیون یورو بود که به 1/3 میلیون یورو 

افزایش پیدا کرد تا طرفین برای این انتقال به توافق برسند. شاید بیشتر از ایوان لکو، 

سرمربی آنتورپ که در تلاش برای خرید یک گلر جدید بود، خود بوتز از این جابه جایی 

خوشحال باشد که حضور در آنتورپ قدمی رو  به  جلو در زندگی ورزشی اش محسوب 

می شـــود. روز دوشنبه قرار است تست های پزشکی او انجام شود تا بتواند به عنوان 

جانشین سینان بولات )گلر ترکیه ای که قراردادش با آنتورپ به پایان رسیده است( 

به ترکیب تیم اضافه شـــود. البته یک دروازه بان دیگر نیز در آســـتانه پیوستن به این 

تیم اســـت. علیرضا بیرانوند که قرار بود در ماه مارس برای تست های پزشکی راهی 

بلژیک شود اما به دلیل شیوع کرونا این اتفاق به تاخیر افتاد. او قرار است طی چند روز 

آینده و پس از ماه ها وقفه به بلژیک سفر کند. بیرانوند که 630 هزار یورو برای باشگاه 

هزینه داشته است در ایران جایگاه بسیار خوبی دارد و قطعا نخواهد پذیرفت که گلر 

دوم آنتورپ باشد. البته با توجه به تاخیری که در سفر او اتفاق افتاد و اینکه این تیم 

یک گلر دیگر نیز به خدمت گرفته است، شاید دیگر خرید او ضرورتی نداشته باشد.«

  گفت وگو

خداحافظی بیرانوند با پرسپولیس

شیری: مشکل گلزنی پرسپولیس را قبول ندارم

فاصله گذاری اجتماعی
 برای فوتبال نیست!

معاون اقتصادی استقلال: مکاران استقلالی نیستند و می خواهند ریشه باشگاه را بزنند

هر  لحظه ممکن است
 جلب  سعا د تمند  صادر شود

نسیم شیرازی
 روزنامه نگار

یکــی از معضلاتــی کــه باشــگاه های بــزرگ امــا دولتــی 

کشــورمان بــا آن دســت و پنجه نــرم می کننــد موضــوع 

تزلــزل در صندلــی مدیریــت ایــن باشگاه هاســت کــه 

باعــث می شــود نــگاه مدیــران ایــن باشــگاه ها بــه پیــش 

پــای خــود باشــد و نتواننــد برنامه ریــزی بلندمــدت روی 

مــوارد ریــز و درشــت این باشــگاه ها داشــته باشــند. این 

معضــل باعــث شــده کــه هــر بــار بــا تغییــرات مدیریتــی 

بخشــی از اتفاقــات پشــت پــرده و اشــتباه مدیــران 

قبلــی رو شــود و حتــی ســال ها طــول بکشــد تــا ایــن 

ــور  ــدی جمع وج ــرات بع ــط نف ــتباه توس ــای اش قدم ه

ــی روی دوش  ــنگین مال ــای س ــی هزینه ه ــود و حت ش

باشــگاه قــرار دهــد. 

یکــی از ایــن اتفاقــات عجیــب و اشــتباه در زمــان 

مدیریــت محمدحســن انصاری فــرد در پرســپولیس 

رخ داد کــه پیش تــر از ایــن طــی گزارش هایــی مفصــل 

بــه اطــلاع مخاطبــان »فرهیختــگان« رســاندیم و از 

بنــدی جدیــد کــه بــه قــرارداد علیرضــا بیرانونــد اضافــه 

شــد تــا در نیم فصــل پرســپولیس را تــرک نکنــد و 

حضــورش در فوتبــال اروپــا را بــه پایــان فصــل موکــول 

کنــد، خبــر دادیــم. همان طــور نوشــتیم کــه ایــن بنــد 

بــرای پرســپولیس حــدود یک ونیــم میلیــارد تومــان آب 

خــورد و قــرار برایــن شــد پولــی کــه در زمــان ایــرج عــرب 

بــه اشــتباه بــه حســاب دروازه بــان ســرخ ها واریــز شــد، 

دیگــر بــه باشــگاه برنگــردد و پــاداش مانــدن بیرانونــد 

ــد.  ــپولیس باش در پرس

   ناراحتی بیرو و تهدید به برنگشتن

ــئولان  ــه از مسـ ــت کـ ــی اسـ ــد صباحـ ــد چنـ بیرانونـ

ـــی را در  ـــن ناراحت ـــت و ای ـــت اس ـــگاه ناراح ـــی باش فعل

ـــگاران  ـــه خبرن ـــرده و ب ـــان نک ـــم پنه ـــش ه مصاحبه های

ــی اش را  ــل ناراحتـ ــول پناه دلیـ ــه رسـ ــه کـ ــز گفتـ نیـ

ـــوع  ـــه موض ـــده ک ـــث ش ـــی باع ـــن ناراحت ـــد. ای می دان

حضـــور ایـــن بازیکـــن در بلژیـــک بـــرای پشـــت 

سرگذاشـــتن تســـت پزشـــکی طبـــق قـــراردادی کـــه 

بـــا آنتـــورپ بـــه امضـــا رســـید، تحت الشـــعاع برخـــی 

از گمانه زنی هـــا و شـــایعات ریـــز و درشـــت قـــرار 

ـــوی  ـــارات دوپهل ـــن اظه ـــن بی ـــه در ای ـــه البت ـــرد ک بگی

ســـنگربان ســـرخ ها هـــم بـــه ایـــن حاشـــیه ها دامـــن 

ـــه  ـــد ک ـــا می کنن ـــراد ادع ـــی از اف ـــالا برخ ـــت. ح زده اس

ـــت و او  ـــگی اس ـــپولیس همیش ـــد از پرس ـــن بیرانون رفت

دیگـــر بـــه جمـــع ســـرخ ها بـــر نمی گـــردد و عـــده ای 

ــتن  ــد از پشت سرگذاشـ ــه او بعـ ــد کـ ــر معتقدنـ دیگـ

ـــا  ـــگ را ب ـــا لی ـــد ت ـــران می آی ـــه ای ـــکی اش ب ـــت پزش تس

ســـرخ ها بـــه پایـــان برســـاند. 

   دلیل ناراحتی بیرانوند چیست؟

ــا  ــد ت ــه بیرانون ــده ک ــث ش ــی باع ــه موضوع ــه چ اینک

ایــن حــد ناراحــت باشــد و دســت بــه تهدیــد باشــگاه 

بزنــد شــاید بــرای خیلی هــا جالــب توجــه باشــد. 

ــگان«  ــگار »فرهیخت ــری خبرن ــوص پیگی ــن خص در ای

نشــان می دهــد کــه موضــوع ناراحتــی بــه همــان 

ــن  ــان محمدحس ــه در زم ــود ک ــوط می ش ــم مرب متم

انصاری فــرد بــه قــرارداد بیرانونــد اضافــه شــده اســت. 

ــه  ــد ک ــن بن ــه ای ــد ک ــر داده ان ــگاه خب ــکان باش نزدی

هنــوز بــه قــرارداد بیرانونــد اضافــه نشــده و در برگــه ای 

جداگانــه بــه امضــای مدیرعامل وقت باشــگاه و شــماره 

ــبب  ــوع س ــن موض ــت و ای ــیده اس ــرخ ها رس ــک س ی

شــده کــه سرپرســت فعلــی باشــگاه ایــن برگه را رســمی 

ــم  ــارد و نی ــک میلی ــب ی ــن ترتی ــه ای ــد و ب ــداد نکن قلم

بیرانونــد روی هــوا باشــد. 

یــک فــرد مطلــع در باشــگاه در ایــن خصــوص بــه 

خبرنــگار »فرهیختــگان« گفــت: »ایــن درســت نیســت 

کــه هــر بازیکنــی یــک برگــه کاغــذ دســتش بگیــرد و بــه 

باشــگاه بیایــد و یــک میلیــارد پــول اضافــی بخواهــد. 

این گونــه ســنگ روی ســنگ باشــگاه بنــد نمی شــود و 

جمع وجــور کــردن ایــن همــه بازیکن ســخت می شــود. 

اینکــه چــرا انصاری فــرد قبــول کــرد کــه ایــن بنــد بــه 

قــرارداد بیرانونــد اضافــه شــود را نمی دانــم امــا در کل 

اتفــاق خوبــی نیفتــاده و امیدواریــم ایــن موضــوع حــل 

شــده و بــه پرسپولیســی کــه در کــورس قهرمانــی قــرار 

دارد، لطمــه نزنــد.« 

   پیروانی واسطه بیرانوند و باشگاه شد

ــا  ــگاه و علیرض ــن باش ــش بی ــه از تن ــرای اینک ــرا ب ظاه

ــین  ــر افش ــار دیگ ــک ب ــود، ی ــری ش ــد جلوگی بیرانون

ــول  ــت را قب ــن ماموری ــده و ای ــدم ش ــی پیش ق پیروان

کــرده کــه بــا تمهیداتــی خــاص ایــن مشــکل به وجــود 

ــد.  ــع کن ــده را مرتف آم

ــت و  ــت رف ــی بلی ــه حت ــنیدیم ک ــوص ش ــن خص در ای

برگشــت بیرانوند توســط سرپرســت ســرخ ها هماهنگ 

شــده و او بــه بیرانونــد ایــن اطمینــان را داده کــه در ایــن 

مــدت مشــکل مالــی او را بــا باشــگاه حــل می کنــد تــا 

او بــدون هیچ مشــکلی تــا پایــان فصــل پرســپولیس را 

همراهــی کنــد. 

البتــه از گوشــه و کنــار شــنیده می شــود کــه رســول پناه 

حاضــر نیســت تحــت هیــچ شــرایطی ایــن مبلــغ را بــه 

قــرارداد بیرانونــد اضافــه کنــد و حتــی در گفت وگــو بــا 

ــر  ــه اگ ــده ک ــادآور ش ــوع را ی ــن موض ــم ای ــرمربی تی س

ایــن ممانعــت از اضافــه شــدن بنــد جدیــد بــه قــرارداد 

باعــث شــود کــه او بــه ایــران برنگــردد، او حاضــر نیســت 

ــاور  ــن ب ــر ای ــد و ب ــد بده ــه بیرانون ــول را ب ــن پ ــه ای ک

اســت کــه 9 بــازی باقی مانــده ارزش نــدارد کــه او 

بخواهــد زیربــار اضافــه شــدن ایــن مبلــغ بــه قــرارداد 

ــرود! ــوش ب ــر ملی پ گل

ــر  ــک پیگی ــت از بلژی ــرار اس ــد ق ــت بیرانون ــی اس گفتن

نتیجــه مذاکــرات پیروانــی بــا باشــگاه شــود تــا بعــد از 

مشــخص شــدن نتیجــه ایــن مذاکــرات بــرای بازگشــت 

ــا از  ــد خیلی ه ــرد، هرچن ــم بگی ــران تصمی ــه ای ــود ب خ

خداحافظــی او بــا همبازیانــش و نیــز عــدم بازگشــتش 

ــران صحبــت می کننــد.  ــه ای ب

»مجید جلالی« این روزها بعد از گذراندن روزهای 

تیمش،  اعضای  از  کرونا  تست گیری  سخت 

تمرکزش روی تمرینات »گل گهر« است، آن قدر 

که وقتی از او درباره قرارداد جنجالی ویلموتس 

پرسیدیم ترجیح می داد بیشتر در مورد تیمش صحبت کند، تیمی که در دوران تعطیلات مسابقات به خاطر کرونا 

در مقطعی با بحران مواجه شد و برخی از بازیکنانش درگیر این ویروس شدند. با این حال تمرینات این تیم به طور 

منظم در حال برگزاری است و اخیرا نیز دیداری تدارکاتی در تهران با پرسپولیس برگزار کردند تا نشان دهند 

آماده حضور دوباره در مسابقات لیگ هستند. گفت وگوی »فرهیختگان« با مجید جلالی را در ادامه می خوانید.

از ماجرای قرارداد جنجالی ویلموتس شروع کنیم. نظر شما چیست؟
در مورد قرارداد ویلموتس چیز زیادی نمی دانم و خیلی در جریان بطن قراردادها و دعواهایی که هست قرار 

ندارم و واقعا نمی دانم کدام یک درست می گویند، به همین خاطر در موردش صلاح نیست صحبتی بکنم. 

قراردادهای مشابه زیادی در طول سال های اخیر با خارجی ها بسته شده، فکر می کنید دلیلش چیست؟
چیــزی کــه الان بــا آن مواجــه هســتیم، حاصــل دیدگاهــی اســت کــه در ســطح کلان نســبت بــه مدیریــت در 

ورزش کشــور بــوده اســت و حــالا بعــد از ســال ها مــا فقــط گوشــه ای از اثــرات ایــن دیــدگاه مخــرب را در فوتبــال 

می بینیــم و شــاید خیلــی اثــرات مخرب تــری بــوده کــه هیــچ وقــت ندیده ایــم. 

یعنی معتقدید این ماجرا فقط مختص فوتبال نیست؟
بله، البته خوشحالم در این میان کشتی توانسته است خودش را این اواخر از این قائده مستثنی کند. وقتی 

می بینیم که کشتی به صورت تخصصی اداره می شود و در این فدراسیون بین مربیان و تمام پیشکسوتان و 

بزرگ ترها و جوان ترها تعامل هست و سعی می کنند همه را کنار هم جمع کنند می توان به آینده اش خوش بین 

بود. چه عیبی داشت اگر در تمام این سال ها ورزش کشور را به صورت تخصصی می دیدیم و مدیریتش را مدیریت 

تخصصی می کردیم؟ مطمئن باشید اگر صاحب چنین دیدگاهی بودیم الان با این مشکلات فزاینده و این 

غرامت های کمرشکن هیچ وقت مواجه نمی شدیم و این تاسف بزرگی برای ماست. 

شما همیشه مخالف استفاده از خارجی ها بودید. احتمالا این قراردادهای جدید باعث می شود بیشتر بر عقیده 
خود پافشاری کنید. 

الان این قرارداد را می بینیم، ولی اگر کمی به قبل برگردیم، می بینیم ما سال هاست که غرامت این نوع قراردادها 

را می دهیم و هزینه های هنگفتی برای آوردن بازیکن ها و مربی های خارجی تقبل می کنیم، درحالی که هیچ 

کمکی هم آنها به فوتبال ما نکردند و بدترش این است که حتی یک هزارم بودجه ای که صرف آنها کرده ایم 

صرف تربیت  مربی و بازیکن در کشور خودمان نکرده ایم و این شاید آزاردهنده ترین بخش این موضوع باشد. 

برسیم به تیم تان، شرایط گل گهر چگونه است؟ 
در تست کرونا که اول خرداد گرفتیم، چند تا از بازیکنان مان تست شان مثبت شد، یک هفته بعد مجددا تست 

گرفتیم و همه منفی بودند. آن تعداد از بچه ها که مثبت بودند هم در تست سوم آزمایش شان منفی شد ولی 

خب این موضوع حدود 10 روز طول کشید و ما در قرنطینه بودیم و تمرینی نداشتیم. 

الان برای شروع لیگ آماده اید؟
تمرینات مان 10 روز است که به صورت منظم و جدی انجام می شود و پیشرفت بچه ها خیلی خوب است. تمرکز 

بچه ها برای تمرینات خیلی خوب است و از همه  آنها راضی هستم و سعی می کنیم به امید خدا، رفته رفته آن 

شرایط خوبی را هم که داشتیم به دست آوریم و برای شروع لیگ آماده تر شویم. 

مجید جلالی در گفت وگو با »فرهیختگان«: تمرینات گل گهر جدی برگزار می شود

سالهاستغرامتقراردادهایمثلویلموتسرامیدهیم
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 شماره مسلسل ۳۷۹۸
  یکشنبه ۲۵ خرداد  ۱۳۹۹

 ۲۲ شوال ۱۴۴۱  
 ۱۴ ژوئن ۲۰۲۰ 

 شماره ۳۰۶۰

آرش محمدی
  روزنامه نگار

»فرهیختگان« بررسی کرد؛ ارتباط بازنگشتن گلر شماره یک قرمزها با متمم 1/5 میلیاردی!

مجید جلالی: تمرینات گل گهر جدی برگزار می شود

سال هاست غرامت قراردادهای
مثل ویلموتس را می دهیم

رضایی: دانشگاه آزاد اسلامی همیشه خوش حساب بوده

تمام توان مان را 
در لیگ کشتی می گذاریم


